

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007-11-01

Tid: 12.00-13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN
VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND
KASSÖR: JOHAN AXELSSON
SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON
LEDAMOT: JOHAN GILL
ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON
ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK: ERIK LARSSON
ORDFÖRANDE SNF: HANNES KUUSISTO
KASSÖR FOC: MARCUS ELMER
ORDFÖRANDE FARM: MARCUS LARSSON

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

Foten var sen och bakar därmed till nästa möte.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har kommit igång igen. De hade en DuP i fredags och skall ha pubbrunda idag. Om två veckor så åker de till Lappfejden.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK har dragit igång sin aspning.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF har cocktailparty idag.

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har beställt ett helt nytt flipper (Lord of the Rings) från Ebay och det förväntas komma i nästa vecka. I övrigt så sprudlar det av aktivitet i föreningen.

§ 7 RAPPORT FRÅN FARM

FARM har skickat ut aspinfo i samband med att det skickat ut information från Arthur D. Little vilket inte är helt ok. I övrigt så har det pratat med en del företag samt dragit igång sin föreläsningsserie.

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET

Åke, som ersatt Seija, är en mycket trevlig person, som bryr sig mycket om att det inte skall vara någon olycksrisk i samband med olika händelser,

§ 9 GODISAUTOMATER PÅ FOCUS

Elmer har pratat med City Automater och fått till svar att de har en godisautomat med spiraler samt en kaffeautomat av generationen innan den som nu finns i Laplace. De vill ha 15000 kr för dessa tillsammans, vilket Elmer tror är en klart bra deal.

Om eller när automaterna går sönder så går det att få tag i reservdelar via Selecta. Vi tror inte heller att det kommer vara lika mycket slitage som på flippren. Elmer kan tänka sig att sköta automaterna, men han skall iväg till våren. Automaterna bör dock vara betydligt mer lättskötta en Focumaten.

Vi räknar med att automaterna snabbt kommer att löna sig då Selecta tidigare dragit in över 200000 kr per år via automaterna som funnits i bara F-huset. Vi anser att främst en godisautomat kommer att vara bra. Kaffeautomaten är mer tveksam då dess försäljning beror mycket på kaffets kvalitet.

Vi vet inte ännu vad automaterna kostar var för sig, men vi tror att godisautomaten är den klart dyrare av de två. Vi anser dock att godisautomaten i sig är värd 15000 kr så vi beslutar att ge Elmer i uppgift att kolla vad automaterna kostar var för sig och om kaffeautomaten kostar mindre än 5000 kr så köper vi båda annars så nöjer vi oss med godisautomaten.

Beslut: Att köpa en godisautomat för upp till 15000 kr och att köpa en kompletterande kaffeautomat förutsatt att dess pris understiger 5000 kr.

§ 10 INCIDENTEN

Vi har diskuterat det som hänt och beslutat om ett lämpligt straff.

§ 11 ANSLAGSTAVLAN

Det finns numera lås till den nya anslagstavlan. Nycklarna hänger i nyckelskåpet och tavlan är endast till för sektionens föreningar och kommittéer.

§ 12 KU/SU/PR

På KU har det diskuterats vad kårens officiella linje skall vara i frågan om Chalmers skall starta forskning kring kärnkraftsteknik eller inte. Vår ståndpunkt är att vi är klart för en sådan forskning vid Chalmers. Det diskuterades också att eventuellt flytta vissa eller alla utbildningar från Chalmers Lindholmen upp till Gibraltar.

På SU-mötet så bjöds det på god mat, men inget vettigt sades.

Programrådet diskuterade starten av Teknisk Matematik utbildningen. Utbildningen kommer att ha 30 platser till att börja med. Programchef blir troligen en man vid namn Håkan Andreasson.

Det kommer även att börja erbjudas sommarkurser i matematik och fysik för de studenter som är i Göteborg och inte arbetar under sommaren.

§ 13 LOKALER

Vi funderar lite hur det kommer att bli med utrymme på Focus när vi får fler studenter i samband med att TM startar.

§ 14 FANTÄVLING

Vi kommer att dela ut ett pris på 200 kr till den som kommer med det bästa fanförslaget. Axelsson ordnar reklam för tävlingen.

§ 15 SEKTIONSMÖTE

Dynefors har lovat att det skall bli schemafritt för sektionsmötena nästa vecka. Hiller har mailat Kumlin och Peter Sjögren om att flytta räkneövningen på tisdagen.

§ 16 FOCUS

Vi har en idé om att stänga för vikkväggen på Focus för att minska ljudnivån. Problemet är bara att mittdelen är väldigt steril och tråkig vilket inte är kontigt eftersom den delen är bygd som en matsal. Vi diskuterar också olika möjliga placeringar av borden. Elmer föreslår att vi skall köpa in vaxdukar för att höja stämningen. Det diskuteras också att eventuellt måla väggen med dragostavlan. Ett annat alternativ är att använda tapeter.

För att få allting klart så skall vi hålla ett extra möte tillsammans med DP där vi bestämmer vad som skall göras. Förändringarna genomför vi sedan under juledigheten.

§ 17 SPIDERA

Vi funderar på om det eventuellt skulle gå att via Mofit få Ftek som standard hemsida i webbläsarna på datorerna i DD.

Vi skall ligga på Spidera om att fixa sitt valideringsscript. Vi behöver också ligga på dem om att de skall fördela sina kunskaper bättre. Vi vill att de skall presentera förslag på hur de vill utveckla Ftek i framtiden.

Det vi vill att de skall fixa är:

- Bilnisses bokningsprogram, skall gå att avboka upp till 24 h innan samt att bilnisse skall kunna få ut listor över alla bokningar.
- Script för att kurslistan på Ftek automatiskt skall byta läsperiod.
- Det skall gå att växla mellan månaderna i kalendern.

§ 18 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är torsdagen den 8:e november.

§ 19 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren
Ordförande

Jakob Andersson
Sekreterare